
Töreki Attila vagyok,1972-ben születtem Budapesten. Korábban Csepelen laktam, 1997 
óta pedig Angyalföldön. Egy lányom (3), és egy fiam (1,5) van. Tejesen semleges vagyok 
a politikában, nem foglalok állást politikai kérdésekben. A kerékpározás számomra 
azonban nem politikai, hanem közlekedési, sport és turisztikai kérdés.

Az Educatio kft informatikusaként dolgozom, immár 10 éve. Nagy rendszerek 
üzemeltetését végzem: felvételi, FIR, KIR.

2008 óta vagyok tagja a Magyar Kerékpárosklubnak, azóta részt veszek a munkájában. 
Elsősorban informatikai feladatokkal foglalkozom, segítem a honlap jobbítását. Emellett 
tagja vagyok a Területi Szervezetek és a Közlekedési Munkacsoport levelezési listájának, 
figyelem a folyamatban levő építési projekteket, próbálok azokhoz építő kritikával 
hozzászólni.

Egész évben bringázom. A családom szinte minden tagja már MK tag. Baráti körben is 
buzdítok mindenkit a bringázásra és tagságra. A BAM kampány alatt munkahelyi bringás 
programokat szervezünk, sokat dolgoztunk azon, hogy cégünk igazi bringabarát 
munkahely legyen. Mindezek mellett segítek rendet tartani a criticalmass.hu-n.

Amiben szeretném, hogy az MK elnöksége lépéseket tegyen az alábbi téren:
- az Alapszabály betartása
- a pénzügyi helyzet rendezése
- a Magyar Kerékpárosklub egysége helyreálljon és valóban országos szervezetté 
váljon
- a vidéki Területi Szervezetek erősítése, tagtoborzás
- a kommunikáció javítása az iroda és TSZ-ek között

Amiben az MK részt vehetne, vagy maga végezhetné:
- KRESZ oktatás a NAT-ba, KRESZ és KÖHÉM változtatás
- Bp és országos úthálózati koncepció, és minden fejlesztés csak ennek 
figyelembevételével készülhet majd el, UME nyilvánossá tétele
- országos kerékpár regisztrációs program
- egységes térképes adatbázis (bringautak, tárolók, POI-k)


